

Title (en)
Rail support for information holders.

Title (de)
Informationsträger-Halteschiene.

Title (fr)
Rail pour support d'information.

Publication
EP 0158337 A2 19851016 (DE)

Application
EP 85104336 A 19850410

Priority
DE 8411705 U 19840413

Abstract (en)
[origin: US4745695A] An information carrier holding rail (10) which comprises a rear wall (18) and a transparent front wall (12) connected to the rear wall (18) to form an upwardly open pocket. The rear wall (18) and the front wall (12) engage on each other under stress. At the edge of the front wall (12) remote from the connection point (16) between the front wall (12) and the rear wall (18) a grip element (14) projecting from the front wall (12) is disposed.

Abstract (de)
Es wird eine Informationsträger-Halteschiene (10) beschrieben, die eine Rückwand (18) und eine unter Bildung einer oben offenen Tasche mit der Rückwand (18) verbundene, durchsichtige Vorderwand (12) aufweist. Die Rückwand (18) und die Vorderwand (12) liegen unter Spannung aneinander an. An dem von der Verbindungsstelle (16) zwischen der Vorderwand (12) und der Rückwand (18) abgewandten Rand der Vorderwand (12) ist ein von dieser abstehendes Griffellement (14) angebracht.

IPC 1-7
G09F 3/20

IPC 8 full level
G09F 3/20 (2006.01)

CPC (source: EP US)
G09F 3/20 (2013.01 - EP US); **G09F 3/201** (2013.01 - EP US)

Cited by
EP0598196A1; US6430857B1; GB2203721A; GB2203721B; US4899668A; DE8709128U1; WO9003634A1

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE FR GB LI NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0158337 A2 19851016; EP 0158337 A3 19860611; US 4745695 A 19880524

DOCDB simple family (application)
EP 85104336 A 19850410; US 84928086 A 19860408